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kuryr 19. srpna 2024

Petr Pokorný: Darebák admirál Mongomery ve své pýše
napráskal přípravu války Ukrajiny s Ruskem před
Krymem!

infokuryr.cz/n/2024/08/19/petr-pokorny-darebak-admiral-mongomery-ve-sve-pyse-napraskal-pripravu-valky-
ukrajiny-s-ruskem-pred-krymem

MM: Pracoval jsem několik let na americkém velitelství v Evropě,
kde jsem vytvářel podmínky pro výcvik našich východoevropských
spojenců, jako je Ukrajina.

Válka nezačala v roce 2022, jak čeští vůdci tvrdí!

LEŽ MÁ KRÁTKÉ NOHY! 

A nakonec sami sebe časem většinou prásknou! Dokonce
Ukrajincům hlásá, ať vesele umírají, a že se USA připravují i na
válku s Čínou. To je šílené!

Když se vrátím do té doby, myslím, že jsme se hodně soustředili na
taktiku, budovali jsme výcvikové prostory ve Lvovské oblasti a
dalších regionech na úrovni čet a rot. Neustále jsme
spolupracovali s ukrajinským námořnictvem a ukrajinským
letectvem, jak víte, Národní garda v Kalifornii prováděla mnoho
pilotních výcviků. Ještě jednou, proti Rusku se Mongomery a další
se s Ukrajinci připravovali na válku s Ruskem. Jenomže Putin je
předběhl. A legálně zvolený Janukovič musel ze své země
uprchnout! Pravděpodobně jsme po roce 2014 neodvedli příliš
dobrou práci a nemysleli jsme na operační úroveň války.

Abych se dostal na svou úroveň – a to jsem byl náčelníkem operací
v Pacifiku pro všechny naše společné síly – bylo to 30 let výcviku a
práce ve společných prostředích, v námořnictvu nebo ve společných
silách více než 30 let s 20 lety provozní zkušenosti.
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Kolem lidí, jako jsem já, generál Corcoran nebo generál Godges, byl
vybudovaný systém, abychom mohli rozvíjet naši sadu dovedností.
To prostě pro ukrajinské generály, plukovníky a podplukovníky ve
stejné míře neexistovalo a pak jsme to po roce 2014 neposkytovali.
Takže si myslím, že teď mají Ukrajinci příležitost naučit se tyto
dovednosti, rozvíjet je, začlenit je do fantastických taktik a
operačních věcí, které si během těchto dvou a půl let konfliktu
vyvinuli.

A POZOR!

27. února 2014 se na Krymu mimo existující ruské vojenské
základny objevili neoznačení vojáci s moderními zbraněmi a
vybavením ruského původu, odpovídajícím výstroji jednotek typu
Specnaz, některými médii označovaní jako „zelení mužíčci“, kteří
rychle obsadili klíčové krymské objekty, jako jsou např. letiště,
přístavy, vládní budovy a další objekty infrastruktury.

 _______________
MM: Podívejte, je normální, když je naší hlavní prioritou připravit
se na konflikt s Čínou. Ale nemůžeme o tom mluvit jako o naší
jediné prioritě. Měli bychom být schopni připravit se na konflikt s
Čínou a přesto poskytnout Ukrajině zdroje.

Pamatujme, že naše pomoc Ukrajině nejsou lidé a peníze, jsou to
pouze peníze. Neposíláme americké vojáky, nesnižujeme naši
připravenost, nenasazujeme naše vojáky. Dáváme peníze, a je
jasné, kolik peněz jsme dali, když se podíváte na celkový počet
bezpečnostních systémů dnes a datum od února 2022 a porovnáte
to s částkou, kterou jsme utratili na ministerstvu obrany, jen rozpočtu
ministerstva obrany od roku 2022, to je méně než dvě a půl
procenta.

Zde je náš příspěvek Ukrajině. Takže za dvě a půl procenta rozpočtu
našeho ministerstva obrany jsme byli schopni pomoci spojenci
způsobit významnou degradaci ruské armády. Rusko ztratilo 7-9 tisíc
jednotek obrněných vozidel, více než 300 útočných letadel a
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vrtulníků, 300 000 vojáků, jak víte, zraněných nebo zabitých na
bojišti. To jsou fenomenální čísla ukrajinské armády, která byla
způsobena ukrajinskou armádou s podporou pouhých 2,5 %
rozpočtu. Jeden z našich dvou hlavních protivníků je skutečně
omezený ve své schopnosti vést útočné konvenční operace
proti zbytku NATO kvůli síle Ukrajiny.

Takže podle mého názoru je možné soustředit většinu z 900
miliardového obranného rozpočtu na boj s Čínou, a přitom stále
řešit malé operační problémy na Blízkém východě a jinde, a přesto
poskytnout 40-60 miliard bezpečnostní pomoci ukrajinské vládě.
každý rok, což je pro nás zcela realizovatelný úkol.

O myšlení předlužených USA a jejich generality si úsudek
udělejte sami. Že se USA připravovaly na výsadek na Krymu a
Putin je předběhl, stejně, jako na válku Ukrajiny s Ruskem už
před časem naznačil Biden a nyní už to říkají natvrdo. Kdy to
pochopí čeští občané, že věci nejsou tak, jak píší masmédia?

Z rozhovoru pro „V ukrajinské službě Hlasu Ameriky“ v srpnu 2024

Petr Pokorný
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